



Business Class

Menu



FINNAIR

After take off

Cold plates

We serve you two delicious dishes

Fresh garden salad with cherry tomatoes, cucumber and shrimp Skagen

Raikasta vihersalaattia, kirsikkatomaatteja, kurkkua ja katkarapuskagenia

新鲜花园沙拉配瑞典风味虾仁沙拉、圣女果和黄瓜

Fresh fruit

Tuoreita hedelmiä

新鲜水果

Warm plates

Choose your main course

Slow-cooked beef entrecôte stew with roasted onions and potatoes, cherry tomatoes, pickled cucumber and pepper sauce

Haudutettua härän entrecôtea, paahdettua sipulia ja perunoita, kirsikkatomaatteja, pikkelöityä kurkkua sekä pippurikastiketta

慢炖牛肉配烤洋葱和土豆、圣女果、腌黄瓜和胡椒酱

Fig and Pecorino cheese pasta, sweet drops, creamy lemon sauce, Parmesan cheese and sunflower seeds

Viikuna- ja pecorinojuustopastaa, sweet drops -paprikoita, sitruunainen kermakastike, parmesanijuustoa ja auringonkukansiemeniä

无花果和佩科里诺奶酪意面、甜蜜滴汁、奶油柠檬酱、帕尔马干酪和葵花籽

Dessert

Selection of cheese: Aura blue cheese and Herkkujuustola Vilho

Valikoima juustoja: Auran sinihomejuusto ja Herkkujuustolan Vilho

精选奶酪：Aura 蓝纹奶酪和 Herkkujuustola Vilho

Princess cake

Prinsessakakkua

公主蛋糕

.....

Our cabin crew is happy to provide you with more information about allergens. Please note that the products served on board may also contain traces of allergens other than mentioned. Allergen information available only on flights departing from EU-countries.

Please accept our apologies if your choice is not available.

Before landing

Cold plates

We serve you two delicious dishes

Gluten-free apple overnight oats served with grapes, blueberries, strawberries and granola

Gluteenitonta omenatuorepuuroa, viinirypäleitä, mustikoita, mansikoita ja granola

无麸质苹果隔夜燕麦配葡萄、蓝莓、草莓和麦片

Finnish air-dried ham, Brie cheese, rucola, sweet drops and almonds

Suomalaista ilmakeivattua kinkkua, briejuustoa, rucolaa, sweet drops -paprikoita ja manteleita

芬兰风干火腿、布里奶酪、芝麻菜、甜椒粒和杏仁

Warm plates

Choose your main course

Beef patty with onions, Västerbotten cheese potato gratin, carrots, broccolini, radish and cauliflower

Häränlihapihvi sipulilla, perunagratiinia Västerbotten-juustolla, porkkanaa, varsiparsakaalia, retiisiä ja kukkakaalia

牛肉饼配洋葱、Västerbotten 奶酪土豆焗肉、胡萝卜、西兰花、萝卜和花椰菜

Charred rainbow trout medallion with corn stew, potato waffle, broccoli and cherry tomatoes

Hiilostettu kirjolohimedaljonki, maissimuhennosta, perunavohveli, parsakaalia ja kirsikkatomaatteja

烤彩虹鳟鱼圆牌配炖玉米、土豆华夫饼、西兰花和圣女果

Pancakes with cherry compote, vanilla sauce and roasted almonds

Pannukakkuja kirsikkahillokkeella, vaniljakastikkeella ja paahdetuilla manteleilla

薄煎饼配樱桃蜜饯、香草酱和烤杏仁

Dessert

Fresh fruit

Tuoreita hedelmiä

新鲜水果

Variety of snacks and drinks are available throughout the flight. Please ask for more information from our cabin crew.



AY Menu HEL-PVG AY-66300304 v.0525

FINNAIR